
DS Catanii: Roma nie pytała o Maxi Lopeza

News - ASRoma.pl

Jednym z graczy łączonych od pewnego czasu z zespołem Giallorossich jest

napastnik Catanii, Maxi Lopez. Gracz Rossoazzurrich chciałby zmienić

otoczenie, choć wciąż brakuje konkretów. Wywiadu dla Radio Mana Mana

udzielił Dyrektor Sportowy klubu z Sycylii, Pietro Lo Monaco.

 

- Nie zaakceptowaliśmy oferty Fulham, gdyż angielski klub chciał go pozyskać bez

wydania choćby jednego euro. Nie oddamy go na wypożyczenie, Maxi ma dużą

wartość. Kontakty z Romą? Nie mamy graczy na poziomie Romy, nie było żadnych

zapytań z ich strony.

 

Lo Monaco wypowiedział się również na temat sytuacji De Rossiego:

- Sytuacja Romy odnośnie kontraktu De Rossiego jest krytyczna, nawet jeśli klub i

gracz są dla siebie stworzeni. Nie widziałbym go w innym zespole, choć

niespodzianki zawsze się zdarzają. Kierownictwo nie powinno doprowadzić do owej

niewygodnej sytuacji z kontraktem gracza.
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